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1. Przyjęto porządek posiedzenia. 

Opinia pozytywna: „za” – 12 głosów, „przeciw” – 0 głosów, 

„wstrzymujących się” – 0 głosów. 

2. Przyjęto protokół nr 32/XI/2021 posiedzenia Komisji. 

Opinia pozytywna: „za” – 12 głosów, „przeciw” – 0 głosów, 

„wstrzymujących się” – 0 głosów. 

3. Zapoznano się i dyskutowano na temat postanowień podjętych przez 

Łódzka Radę Sportu. 

Komisja podjęła stanowisko: 

Komisja Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Łodzi pozytywnie ocenia 

propozycję Łódzkiej Rady Sportu zmierzającą do uczynienia systemu 

wsparcia sportu profesjonalnego bardziej przejrzystym i bardziej 

przewidywalnym dla jego Beneficjentów. Również proponowany fundusz 

finansowy łódzkich spółek miejskich na rzecz rozwoju łódzkiego sportu w 

odczuciu członków Komisji jest inicjatywą interesującą, wartą poddania 

dalszej analizie.  

Opinia pozytywna: „za” – 8 głosów, „przeciw” – 0 głosów, 

„wstrzymujących się” – 0 głosów. 

4. Rozpatrzono i zaopiniowano projekt uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w 

sprawie w sprawie budżetu miasta Łodzi na 2022 rok - druk nr 299/2021. 

Opinia pozytywna: „za” – 9 głosów, „przeciw” – 1 głos, „wstrzymujących 

się” – 1 głos. 

5. Rozpatrzono i zaopiniowano projekt uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 -2050 - druk nr 

300/2021. 

Opinia pozytywna: „za” – 9 głosów, „przeciw” – 0 głosów, 

„wstrzymujących się” – 2 głosy. 

6. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  



Komisja podjęła stanowisko: 

Komisja Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Łodzi zauważa liczne szanse 

i korzyści dla Mieszkańców wiążące się z możliwością 

współorganizowania przez Miasto Łódź wydarzenia jakim są Mistrzostwa 

Europy Kobiet w Piłce Nożnej 2025, wśród których można wskazać 

przede wszystkim czynny udział w jednym z najważniejszych wydarzeń 

sportowych najbliższych lat oraz istotne przyczynienie się do promowania 

sportu, zwłaszcza sportu kobiet. Ponadto spośród polskich miast, Łódź 

wydaje się być naturalnym kandydatem do organizacji Mistrzostw, z uwagi 

na fakt, że to właśnie stąd wywodzi się jeden z czołowych klubów w kraju 

– piłkarki z TME UKS SMS Łódź w ubiegłym sezonie zostały wicemistrzem 

Polski i finalistą Pucharu Polski. 

Łódź jest miastem otwartym, które już niejednokrotnie udowodniło, że 

doskonale potrafi wypełnić rolę organizatora dużych sportowych 

wydarzeń, wśród których warto wymienić Mistrzostwa Świata U-20 

Mężczyzn w Piłce Nożnej czy Mistrzostwa Europy w Siatkówce Kobiet. 

Mając za sobą tak istotne doświadczenia organizacyjne, a jednocześnie 

dysponując dwoma nowoczesnymi stadionami, apelujemy do Prezydent 

Miasta Łodzi o rozpoznanie jakie wymogi są stawiane kandydatom na 

miasta-gospodarzy i rozważenie podjęcia działań zmierzających do 

znalezienia się w ich gronie. 

Opinia pozytywna: „za” – 10 głosów, „przeciw” – 0 głosów, 

„wstrzymujących się” – 1 głos. 
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